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Tuan Zairil Khir Johari [ Bukit Bendera ] minta MENTERI 
PENDIDIKAN menyatakan sama ada kontrak penyediaan jalur Iebar 
berkelajuan tinggi 1 BestariNet akan dil~njutkan, dan jika ya apakah 
perinciannya termasuk kos, jangka masa I dan kontraktor yang terl.ibat. 

JAWAPAN 

Tuan Yang di-Pertua, 

Kementerian Pendidikan Malaysia (KPM) sedang menguruskan 

· permohonan .. perlanjutan kontrak 1BertariNet mengikut tata cara 

pengurusan kontrak kerajaan. Pada ketika ini, KPM bersama-sama Unit 

· Perancang Ekonomi "IPM, Kementeria~ Komunikasi dan Multimedia 

Malaysia, · Suruhanjaya Komunikasi dc!m Multimedia Malaysia dan 
~ .-, 

MAMPU sedang meneliti cadangan pe!anjutan pembekal dari aspek 

teknikal dan kos. 
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